
Referat bestyrelsesmøde Wessels Minde 15/12 2021 

 

Deltagere: 

Lone Møller (LM) 

Ulla Bering (UB) 

Søren Steenholdt (SØ) 

Daniel Bang (DB) – ikke tilstede 

Kathrine (KA) – ikke tilstede pga. Teams problemer. SØ talte efterfølgende med KA i tlf. 

 

Dagsorden: 

1) Finde 2. dokument underskriver 
2) Udpege formand efter Lisser 
3) Forventningsafstemme omkring arbejdet i bestyrelsen for WM 
4) Nyt møde 

 

Ad 1)  LM meldte sig som 2. underskriver ud over formanden. SØ sørger for at meddele dette til 4B, 
som sørger for at oprette LM i ProBo. 

Ad 2) SØ ”forsætter” indtil videre som formand 

Ad 3) Det blev bestemt at udskyde dette punkt til næste møde, da ikke hele bestyrelsen var 
tilstede.  

 Dog påpegede UB, at hun umiddelbart manglede svar fra mail sendt i september vedr., hvilke 
arbejdsopgaver viceværten har overfor øvrige medlemmer af Wessels Minde udover Wessels 
Have. Dette lovede SØ at følge op på.  

 LM påpeget, at samarbejdet mellem WM´s medlemmer ikke altid havde fungeret optimalt, 
men de havde i deres forening besluttet at deltage mere aktivt fremadrettet. Hvilket UB 
tilsluttede sig. Hvilket KA også gjorde.  

 UB informerede om, at BS Vennemindevej ApS – Vennemindevej 62-68 er sat til salg. Dog 
vides det endnu ikke, hvornår/om et salg bliver en realitet. Indtil det sker, repræsenterer UB 
stadig BS Vennemindevej ApS. 

Ad 4) Næste møde blev fastlagt til 19/1 2022 kl. 17.00 – 18.30 
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